
 
 

Referat 
 
 

Skolebestyrelsesmøde mandag den 
den 29. november kl. 18.30- 21.00, 2021 

 
 
 

 
STED: Hjallerup Skole 

 
 

 
 
 
DELTAGERE 
              

Forældrevalgte:   Medarbejdere:   
Annemette M. G. Hansen               HJ  Julie Aaen FL  
Malene Frølund               HJ  Susanne Jensen KL  
Heidi Selmer Pedersen HJ  Mette Kirkegaard-Kjær HJ Afbud 
Henrik Lykke FL Frav. Ledere:   
Peter Enevold Pilgaard FL Frav. Peter Græsdal Tanbæk FL  
Mads U. H. Pedersen FL Afbud Helle Faber KL Afbud 
Mette Thaarup KL  Michael Ring HJ  
Birgitte Lorentzen          KL     
Laila Hejlesen KL  Casper Bue Jensen KL  
Elever:   Pia Bering   
Mille Vestmark Nielsen og 
Nanna Louise Hornhøj Pedersen 

FL Frav. 
Frav. 

Hans Jørgen Bæk   

Eva Ørum  
Maria Toft 

HJ     

Helene Borrisholt 
Natasha Hejlesen Christensen 

KL     

 
 
 
   
DAGSORDEN 
 

Kl. 18.30-18.50 
1. Referat og opsamling fra sidste møde. 

 

 
1. Referat og opsamling fra sidste møde. 

Der var ingen bemærkninger til det udsendte 
referat. 
 
Der blev stillet spørgsmål til forældrehen-
vendelsen vedr. skolebestyrelsen, hvor der 
skulle have været afholdt et møde. 
Der følges op på henvendelsen endnu en-
gang. 



Side 2 
 

 
2. Eleverne 

Hvad optager elevrådene lige nu? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kl. 18.50-20.10 
 
3. Sager 

 
Er der noget i forhold til specialundervis-
ningsstrukturen vi mangler af få videregi-
vet? 
 
 
 
 
 
 
 
Høring i forhold til ny resursemodel på 
skoleområdet. 
(Bilag) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Forældrehenvendelse vedr. de trafikale 
forhold på Præstevænget. 
(Bilag) 
 

 
2. Eleverne 

 
Hjallerup 
Elevrådet har arbejdet på at blive mere synli-
ge gennem månedlige konkurrencer, hvor der 
har været opsat opgaver forskellige steder på 
skolen, som de andre elever har kunnet give 
input til løsningen af og vinde præmier. 
 
Klokkerholm Skole 
Der er æbleskivesalg op til jul, samt konkur-
rence om at vinde den flottest pyntede dør 
ifm. juleklip. 
Der har desuden været afholdt forskellige 
mindre konkurrencer. 
 
Flauenskjold 
Der har været afdækket hvilke spil der øn-
skes indkøbt til fællesarealerne. De er netop 
indkøbt, så der er mulighed for indendørs 
hygge i løbet af vinteren. 
 

 
 
3. Sager 

 
Er der noget i forhold til specialundervis-
ningsstrukturen vi mangler af få videregi-
vet? 
BÆK gennemgik forslag til høringssvar. Der 
var enkelte forslag til rettelser, som blev til-
føjet i høringssvaret. 
BÆK fremsender høringssvaret på vegne af 
skolebestyrelsen. 
 
 
Høring i forhold til ny resursemodel på 
skoleområdet. 
BÆK gennemgik det nye forslag til ressour-
cetildelingsmodel på skoleområdet. 
Der er bekymring i forhold til udmøntningen 
af besparelsen vedr. samlæsning i små klas-
ser. Det er præciseret i høringssvaret. 
 
Der er sendt fælles høringssvar vedr. den nye 
ressourcemodel i samarbejde med MED-
udvalget. 
 
 
Forældrehenvendelse vedr. de trafikale 
forhold på Præstevænget. 
Der var en god drøftelse af hvilke løsninger 
der kunne bringes i spil. Skolebestyrelsen 



Side 3 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Er der nogen i skolebestyrelsen, som vil 
være med i en arbejdsgruppe, der vil søge 
midler til udeområderne på Hjallerup 
Skole. (MR)  
Helle har også en opgave i forhold til udeom-
råder. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Orientering for den nationale trivselsmå-
ling. Hårde Data 
Giver det anledning til nogle mere indgri-
bende indsatser?  
 
 
 
 
 
 
 
Er der holdt brandøvelser på institutio-
nerne? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

gav udtryk for, at den godt kunne genkende 
problemstillingen omkring de trafikale for-
hold på Præstevænget. 
- Heidi Selmer kontakter Michael Chri-

stensen ift. belysningen 
- BÆK kontakter ”Vej og park” ift. at få 

ensretning på Præstevænget 
- Skolebestyrelsesmedlemmerne fra Hjalle-

rup Skole mødes med skolens ledelse ef-
ter jul for at se på næste skridt. 

 
 
Er der nogen i skolebestyrelsen, som vil 
være med i en arbejdsgruppe, der vil søge 
midler til udeområderne på Hjallerup 
Skole. (MR)  
Forslag om at inddrage: 
- Borgerforeningen (PBJ) 
- Samvirke 
- Bevæg dig for livet 
- Forskellige fonde 

 
Der blev nedsat en arbejdsgruppe bestående 
af Heidi Selmer, Annemette Hansen, Eva 
Ørum og Michael Ring. 
Michael Ring indkalder til første møde. 
 
 
Orientering for den nationale trivselsmå-
ling. Hårde Data 
BÆK gennemgik resultaterne af den nationa-
le trivselsmålinger i Distrikt Hjallerup. 
 
Skolebestyrelsen synes, at det er nogle rigtig 
flotte trivselsmålinger på alle 3 skoler i di-
strikt Hjallerup, da vi generelt ligger over 
landsgennemsnittet. 
 
 
Er der holdt brandøvelser på institutio-
nerne? 
 
SFO’erne 
Der afholdes brandøvelse i Klokkerholm 
SFO tirsdag d. 30/11 
Flauenskjold SFO har afholdt brandøvelse. 
Hjallerup SFO afventer af børnehaven er ude 
af lokalerne, så her afvikles brandøvelsen i 
januar. 
 
Klokkerholm Skole 
Der har været afholdt brandøvelse. 
 
Hjallerup Skole 



Side 4 
 

 
 
 
 
 
Møde med forældrene i k-klassen om spe-
cialundervisningsstrukturen 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kl. 20.10-20.45     
4. Orientering 

 
Brønderslev Kommunes evne til at løfte 
eleverne   
 
 
 
 
 
 
 
 
Corona og håndtering af dette. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Planlagt til afholdelse d. 11/1-2022 kl. 08.30. 
 
Flauenskjold Skole 
Der har været afholdt brandøvelse. 
 
Møde med forældrene i k-klassen om spe-
cialundervisningsstrukturen 
BÆK orienterede om, at der holdes et foræl-
dremøde for forældrene i K-klassen, hvor de 
bliver orienteret om, hvad der bliver indstillet 
til byrådet. Vi forventer, at det kan give tryg-
hed, da forventningen er, at der ikke er elever 
i nuværende specialundervisningstilbud, som 
skal flyttes. 
Der findes en lokation, hvor der er plads til at 
afvikle forældremødet under trygge COVID-
rammer. 
BÆK og Casper sørger for indkaldelsen. 

 
 
Kl. 20.10-20.45     
4. Orientering 

 
Brønderslev Kommunes evne til at løfte 
eleverne   
BÆK gennemgik resultaterne af de forskelli-
ge kommuners evne til at løfte eleverne. 
 
Brønderslev Kommunes skoler klarer sig rig-
tig flot, da vi er den kommune i Danmark, 
som er 5. bedst til at løfte eleverne. 
 
 
Corona og håndtering af dette. 
 
Hjallerup Skole 
Der har været 3 medarbejdere, som har været 
smittet med COVID. To af dem er vendt til-
bage til arbejde, mens der stadig er en som er 
sygemeldt. 
 
Der har været et enkelt tilfælde af en elev, 
som er testet positiv – vi har haft det kom-
munale testhold ude og gennemføre hurtig 
test på de klasser, hvor der har været medar-
bejdere, som blev testet positive. 
 
Klokkerholm Skole 
Den årlige julefrokost for personalet er ud-
skudt. 
 
Mange af de restriktioner som har været gæl-
dende har man været god til at fastholde, så 
der har ikke været de store justeringer i løbet 



Side 5 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Infomøder for kommende 0. klasses for-
ældre 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Personalesituationen / Nyt fra skoler-
ne/SFO.  

 
 
 
5. Formanden 

 
 
3 punkter til Facebook 

 
 
            

af de sidste måneder. 
 
For at være forsigtige har der ikke været invi-
teret forældre ind til juleklip. 
 
Der har været nogle smittetilfælde på 7. år-
gang, hvor der for en sikkerheds skyld blev 
hjemsendt nogle 7. klasser, hvilket bremsede 
smitten. 
 
Der har netop været afholdt samtaler til 2 le-
dige stillinger til K-klassen. 
 
Flauenskjold Skole 
Der har været en enkelt lærer, som har været 
smittet med COVID. 
Der er overvejelser ift. juleafslutning i kir-
ken. 
 
SFO’erne 
Der har været en enkelt medarbejder, som 
har været smittet med COVID, men ved-
kommende er heldigvis retur igen. 
 
 
Infomøder for kommende 0. klasses for-
ældre 
Der har været afholdt møde på Klokkerholm 
Skole, som gik rigtig godt. 
 
På Hjallerup Skole har der også været afholdt 
møde for kommende 0. klasser. 
Mødet blev afviklet rigtig godt, og der var 
taget fint hensyn til at der ikke blev samlet 
for mange forældre et sted, da mødet var 
planlagt som flere værksteder. Man blev op-
fordret til at være ny testet. 
 
På Flauenskjold Skole er mødet blevet ud-
skudt. 
 
 
Personalesituationen / Nyt fra skoler-
ne/SFO. 
Se punktet corona og håndtering af dette. 

 
 
5. Formanden 

Intet 
 
3 punkter til Facebook 
- Høringssvaret ift. ressourcemodellen for 

skoleområdet og udfordringer med sam-
læsning 



Side 6 
 

- Skolerne i Brønderslev Kommunes evne 
til at løfte eleverne fagligt  

- Vi har rigtig gode trivselsmålinger på alle 
3 skoler i Distrikt Hjallerup 

 
6. Emner/punkter til næste bestyrelsesmøde 
 
 
7. Eventuelt. 
           

 
6. Emner/punkter til næste bestyrelsesmøde 

Der var ingen forslag til punkter, men man 
må gerne sende forslag til Heidi eller Hans 
Jørgen. 
 

7. Eventuelt. 
           

        
Næste skolebestyrelsesmøde er mandag 
den 13. december på Hjallerup Skole. 

 

 
Udgivelsesdato:      Referent:  
 


